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Την άποψη του ότι το κέρδος των Ελλήνων φαρμακοποιών είναι αρκετά μειωμένο σε σχέση
με άλλα Ευρωπαϊκά κράτη, εξέφρασε μιλώντας στο ραδιοφωνικό σταθμό ΣΚΑΙ ο υπουργός
Υγείας Μάκης Βορίδης. Ο κος Βορίδης ουσιαστικά τόνισε πως δεν υπάρχει λόγος να
υπάρχει άλλη μια μείωση στο ποσοστό κέρδους.

Ακούστε τι είπε στη συνέντευξη του ο υπουργός Υγείας ΕΔΩ  (από 1.31.27)
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http://www.skai.gr/player/radio/?mmid=250210

